
 

      
3e Commissie

Verslag van de vergadering 

betreft 3e Commissie – verslag 15 juni 2011  

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergaderingen van 2 en 
11 mei 2011 

Mevr. Jamila Lafkioui vraagt om de namen van de personen die 
tussenkomen in het verslag te vermelden. Daarnaast merkt ze op 
dat het contract voor het zwembad van Puyenbroeck toch 
afzonderlijk is. Zij vraagt zich hierbij af of het afzonderlijk afsluiten 
van een contract geen dure optie is. Gedeputeerde Hertog stelt 
dat dit niet anders kan gelet op de specificiteit van het zwembad.  

De verslagen worden goedgekeurd.  

2. Provinciaal patrimonium en patrimonium paraprovinciale 
instellingen – raamcontract voor het uitvoeren in regie op 
afroep, via afzonderlijke deelopdrachten, van 
onderhoudswerken en beperkte investeringswerken aan 
technische installaties : goedkeuring van het bestek, 
geraamd op 500 000 EUR inclusief btw, te gunnen bij wijze 
van openbare aanbesteding 

Geen tussenkomsten 

3. Glaswas provinciale scholen december 2011 – november 
2016 : goedkeuring van het bestek, geraamd op 316 927,31 
EUR inclusief btw, te gunnen bij wijze van algemene 
offerteaanvraag met vastgelegde gunningscriteria 

Mevr. Lutgarde De jaeger vraagt naar de afdwingbaarheid van een 
verklaring op eer dat in het bestek staat over het gebruik van 
milieuvriendelijke producten. De gedeputeerde antwoordt dat 
vooreerst in het bestek een aantal producten zijn uitgesloten en 
dat glaswas vrij specifiek is waarbij vooral op de veiligheid moet 
gelet worden. Glaswas is ook een activiteit die niet dagelijks wordt 
verricht. Deh. De Tollenaere stelt dat bij glaswas er maar weinig 
milieu onvriendelijke producten aan te pas komen. 
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4. IVA Onderwijs : goedkeuring van de wijzigingen aan het 
budget 2011 

Geen tussenkomsten 

5. Scholengemeenschap basisonderwijs Dendermonde/ 
Claevervelt: 

 - Goedkeuring van de verlenging voor 3 jaar m.i.v. 1 
september 2011 

 - Aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend 
vertegenwoordiger in het beheerscomité 

 Geen tussenkomsten 

6. Scholengemeenschap basisonderwijs Meetjesland: 
 - Goedkeuring van de verlenging voor 3 jaar m.i.v. 1 

september 2011 
 - Aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend 

vertegenwoordiger in het beheerscomité 

 Geen tussenkomsten 

7. Provinciaal Onderwijs : vaststelling van de 
gemeenschappelijke tekst van het schoolreglement van de 
provinciale scholen voor het gewoon voltijds secundair 
onderwijs, schooljaar 2011-2012 en vaststelling van het 
schoolreglement van de Provinciale School voor 
Buitengewoon Secundair Onderwijs Spectrum, PIH Ronse, 
provinciale scholen voor buitengewoon lager onderwijs en 
het Provinciaal Centrum voor Deeltijds Onderwijs te Eeklo 
schooljaar 2011-2012 

 Mevr. Gerda Zenner-De Gryze vraagt of er geen algemene criteria 
moeten opgesteld worden op grond waarvan de 
toelatingsklasseraden al dan niet leerlingen kunnen toelaten. Dit 
wordt door de gedeputeerde Hertog beaamd. Mevr. De Boevere 
bevestigt eveneens dat de criteria gemeenschappelijk zullen 
moeten zijn. Ofwel worden deze criteria door het departement 
opgesteld ofwel zullen we ze zelf moeten maken.  

8. Provinciaal Onderwijs: vaststelling van de 
gemeenschappelijke tekst van het centrumreglement voor de 
provinciale centra voor volwassenenonderwijs – secundair 
volwassenenonderwijs, schooljaar 2011-2012 en vaststelling 
van de gemeenschappelijke tekst van het centrumreglement 
van de provinciale centra voor volwassenenonderwijs – 
hoger beroepsonderwijs, schooljaar 2011-2012 

 vraagt waarom een gedetineerde wel een vrijstelling krijgt en een 
persoon met een enkel band niet. Mevr. De Boevere antwoordt 
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dat in de gevangenissen zelf les wordt gegeven vandaar de 
vrijstelling.  

9. vzw Oost-Vlaamse Centra voor Basiseducatie : kennisneming 
van het jaarverslag houdende de begroting 2011, de rekening 
2010 en het activiteitenverslag 2010 

 Geen tussenkomsten 

10. Fietspaden lange afstand – fietspad langs spoorweg 59 Gent-
Antwerpen tussen de Pijlstraat te Lokeren en de 
Doornijkstraat te Waasmunster : goedkeuring van het bestek, 
geraamd op 204 214,73 inclusief btw, te gunnen bij wijze van 
openbare aanbesteding 

 Naar aanleiding van dit dossier dringt de heer Jo De Cuyper op de 
realisatie van een missing link in de fietspaden lange afstand met 
name de verbinding Hulst – Klein Brabant. De gedeputeerde 
Hertog stelt dat het Vlaams Gewest dit op zich genomen heeft en 
heeft ook al herhaalde malen aangedrongen op realisatie er van. 
Tevens wil de provincie de gemeente Temse ondersteunen bij de 
procedure tot realisatie van het fietspad maar daarvoor moet de 
gemeente wel een overeenkomst met de provincie sluiten wat tot 
op heden nog niet is gebeurd.  

 Mevr. Lena Van Boven merkt op dat het fietspad door het 
voormailig goederenstation loopt. De gedeputeerde antwoordt dat 
de NMBS de realisatie van een fietspad slechts toelaat als aan 
alle veiligheidsvoorwaarden voldaan wordt.  

11. Welzijn, Milieu en Duurzaamheid : goedkeuring van ontwerp 
WMD-jaaractieplan 2011-2012 voor het IVA provinciaal 
onderwijs 

 Geen tussenkomsten. 

12. APB De Gavers : kennisneming van het jaarverslag, de 
jaarrekening en het verslag van de commissarissen 2010 en 
van het budget 2011 

13. Samenwerking met de vzw De Waterkant voor communicatie-
initiatieven rond waterbeleid :goedkeuring van de 
modaliteiten van samenwerking en toekennen van een 
projectsubsidie gedurende maximum 3 jaar van     30 000 
EUR per jaar 

 Geen tussenkomsten. 
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14. Waterbeleid – bouwen van een vistrap op de Molenbeek te 
Velzeke ter hoogte van de Driesmolen : goedkeuring van het 
bestek, geraamd op 170 292 EUR inclusief btw, te gunnen bij 
wijze van openbare aanbesteding 

 Geen tussenkomsten. 

15. Waterbeleid – omlegging Nijverzeelbeek te Lebbeke: 
goedkeuring van de samenwerkingsovereenkomst met 
addendum en van de grondinnemingen en machtiging van de 
deputatie tot ondertekening 

 Geen tussenkomsten. 

16. Waterbeleid – ruiming van de Zijpbeek te Aalst : goedkeuring 
van het bestek, geraamd op 157 241,59 EUR inclusief btw, te 
gunnen bij wijze van openbare aanbesteding 

 Geen tussenkomsten. 

17. Patrimonium – ruiling onroerende goederen bedding 
waterloop te Sint-Gillis-Waas : machtiging van de deputatie 

 Geen tussenkomsten. 

18. Varia 

Dhr. Jo De Cuyper vraagt naar een evaluatie van de 
groepsaankoop. De gedeputeerde Hertog antwoordt dat er ca. 
30.000 gezinnen zich hebben ingeschreven. Zij hebben allen 
reeds een prijsberekening toegezonden gekregen en moeten 
tegen 12 juli beslissen of ze al dan niet van leverancier zullen 
veranderen. 37 % heeft hoe dan ook een goedkopere offerte 
gekregen. Voor de anderen is het verhaal genuanceerder 
afhankelijk van de duur en looptijd van de huidige factuur en de 
aangerekende (duurdere) energieprijzen. Gedeputeerde is 
akkoord om later op het jaar de evaluatie van de groepsaankoop 
voor te stellen aan de commissie.  

Dhr. Hilaire Liebaut stelt de vraag of de groepsaankoop ook 
volgend jaar zal georganiseerd worden. De gedeputeerde Hertog 
antwoordt hierop positief. De term 'groene stroom' zoals deze 
door de VREG wordt gehanteerd.  

Dhr. Luc Lampaert vraagt wat er tegen 12 juli dient te gebeuren. 
De gedeputeerde Hertog antwoordt hierop dat het gaat over de 
beslissing die de mensen moeten nemen om al dan niet over te 
stappen. Wanneer de overeenkomsten dan effectief in werking 
treden zal afhankelijk zijn van de individuele contracten.  

Dhr. Marc Gybels vraagt naar de stand van zaken van de school 
van Wetteren. De gedeputeerde antwoordt dat de werken goed 
opschieten. De buitenwerken zijn grotendeels afgerond. 
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Momenteel is men in hoofdzaak Ten laatste tegen 1 september 
2012 zal de school klaar zijn. 

Dhr. Jo De Cuyper vraagt of er middelen zijn waarbij nieuwe 
projecten inzake socio-economische tewerkstelling kunnen 
ondersteund worden. De gedeputeerde Hertog antwoordt dat hij 
binnen zijn bevoegdheidsdomein sociaal-economische 
tewerkstelling gebruikt maar info over subsidies aan dergelijke 
projecten moet gevraagd worden aan zijn collega Couckuyt. 

Einde commissievergadering 18u. 

Gent, woensdag 15 juni 2011 

Mark Cromheecke   Jo De Loor  

Secretaris    Voorzitter 


